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内容概要

　　《畅通英语中级教程学生拓展练习册1(第2版)》以真实的交际型语言活动为基础，按照语言表达
的难易程度分级编写，注重语言应用能力培养。
从初级到中、高级的英语学习全过程都有效地整合了听、说、读、写、译5种语言技能训练。
《畅通英语中级教程学生拓展练习册1(第2版)》布局系统全面、科学合理，将功能、语法、词汇、语
音和跨文化交际技能尽收其中，利于教师按照语言学习和应用的规律有效地安排教学内容与进度，既
提高学习者兴趣，又锻炼学习者能力，使所学内容与涉外交流、人际交往的真实话题和场景紧密结合
，反复强化，达到学、练、用合一的理想效果。
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章节摘录

　　Spending tips to keep more money in your pocket　　One of the easiest ways to save money, especially
when buying clothes, is by shopping during the sales.　　You can save loads of money this way.　　Where you
go shopping is as important as when. Have a look at second-hand shops and the 'end of line'stock at big
department stores. They're definitely places to find bargains.　　Too many credit cards means too many sleepless
nights. Consider cutting some of them up so you won'tuse them again. Then pay cash when you need to buy
something.　　Compare the prices at different shops and the prices of different brands in the same shop. You'll be
surprisedat how much you can save this way.　　1. Advertisers use spending tips to help shoppers save money.　
　2. It's a good idea to let some time pass before buying anything.　　3. When you can't afford something, don't
buy it and forget about it.　　4. The only way to get a good bargain is to shop during the sales.　　5. It's better to
pay in cash than to use your credit card.　　6. Shoppers should compare the prices of different brands in different
stores.　　&hellip;&hellip;
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